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Waarom is het  
gezin zo belangrijk?
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Ouderling D. Todd 
Christofferson
van het Quorum der 
Twaalf Apostelen

Het gezin biedt de beste  
omstandigheden voor het slagen van  

Gods plan van geluk.
God wil dat man en vrouw  

trouwen en kinderen krijgen.

Gelovige gezinnen zorgen  
ervoor dat de gemeenschap en het land  

sterk en gezond zijn.

God heeft ouders geboden dat  
ze hun gezin moeten leren om  

Jezus Christus te volgen.


